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SSJK’s GENERALFORSAMLING LØRDAG, DEN 22. APRIL 2023, HOTEL SØPARKEN 

Mødedeltagere: 

Fårup Klitbakker, Saltum Strand, Ejersted Klit, Skovbakkely, Knorre Kræns Ejerlav, Grønhøj Nord, Karinavej, 

Kordals Klit, Rødhusparken, Krogen, Valmuemarken, Lynghøjgaard, Solmarken, Thorup Strand Øst, Rødhus 

Skolevej, Sandkassen, Rødhus Klit, Ferbæk Ejerlaug, Kvansle&en, Harlunds Klit, Hunetorp Klit, Grønhøj 

Ejerlaug, Under Lien, Bjergskovens GF, Rositavej-Ruthsvej-Rosavej, Ankerhus 

I alt var 26 foreninger repræsenteret med 34 deltagere medbringende i alt 59 stemmer. 

I SSJK er der i alt 58 medlemsforeninger, som har i alt 129 stemmer. 

Dagsorden: 

1  Valg af dirigent 

2 Bestyrelsens beretning for 2022 

3A  Aflæggelse af det reviderede regnskab for 2022 7l godkendelse 

4  Indkomne forslag 

3B  Forelæggelse og godkendelse af budget for 2023 og forslag 7l budget for 2024 

5  Forelæggelse og godkendelse af forslag 7l kon7ngent for 2023 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. På valg er: 

• Jørgen Koch (Fårup Klitbakker), ønsker ikke genvalg 

• Henrik Lindholm (Klitplantagen Blokhus) ønsker ikke genvalg 

• John Hunderup (Saltum Strand), ønsker genvalg 

• Suppleant Elisabeth Dahl (Sandkassen) ønsker genvalg 

• Suppleant Henrik Fogh 

• Bestyrelsen foreslår Jørn Andersen (Knorre Kræns Ejerlav) 7l bestyrelsen 

7  Valg af revisor samt revisorsuppleant. På valg er: 

• Erling Christensen og Søren Hald 

8  Eventuelt 

E-er generalforsamlingen: 

• Knud Jørgensen fra Grundejerforeningen for Saltum Strand vil kort fortælle, hvad der skal 7l for at få 

etableret en hjertestarter i foreningens område. 

og 

Henrik Mysager Knudsen, bestyrelsesmedlem Danmark Naturfredningsforening Jammerbugt, vil 

gøre os klogere på, hvordan vi kan kæmpe for natur og landskab. 

 

SSJK’s formand John Hunderup bød velkommen 7l årets generalforsamling, hvoreDer han foretog 

navneopråb af de 7lstedeværende medlemsforeninger. 

 

HereDer gik formanden over 7l selve dagsordenen, hvor 1. punkt var valg af dirigent. 
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Ad 1 Valg af dirigent: 

Bestyrelsen foreslog Knud Jørgensen (Saltum Strand). 

Knud Jørgensen valgt med akklama7on. 

Knud Jørgensen kunne erklære generalforsamlingen for lovligt indvarslet, idet den var udsendt pr. mail 7l 

medlemsforeningerne den 28. februar 2023. 

HereDer blev dagsordenen gennemgået og godkendt. 

 

Ad 2 Bestyrelsens beretning: 

Bestyrelsens omfa&ende beretning lægges på hjemmesiden. 

Beretningen er opdelt med forskellige emner, som blev forelagt af det bestyrelsesmedlem, der er ansvarlig 

for emnet. 

John bere&ede om:  

Kons7tuering, fordeling af opgaver, mødeak7vitet, medlemsadministra7on, hjemmesidens opbygning 

Indsatsområder 

Kommunika7on 7l medlemmer 

Januar mødet med Jammerbugt Kommune, hvor følgende punkter var blevet drøDet: 

Status på planlægning af store sommerhuse 

Dispensa7oner i byggesager 

Orientering af lokale grundejerforeninger 

Emner 7l formandsmødet 2023 

Inger-Lise: 

Drænoplande 

Niels: 

El-ladestandere og infrastruktur 

John: 

Renova7on 

Jørgen: 

S7 100 – udvikling og forlængelse 

Niels: 

Naturna7onalpark Tranum 

John: 

Lokalplaner og revision af 2011-grundlaget 

En engageret forsamling s7llede løbende spørgsmål 7l de enkelte emner. 

Generalforsamlingen godkendte beretningen. 

Ad 3A Aflæggelse af det reviderede regnskab for 2022 7l godkendelse: 

Jørgen gennemgik årsregnskabet for 2022. Resultatet blev et underskud på 9.788,63 kr. Kassebeholdningen 

udgjorde pr. 1. januar 2023 i alt 32.309,62 kr. 
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Regnskabet godkendt. 

Ad 4 Indkomne forslag: 

Bestyrelsen havde foreslået en række ændringer i foreningens vedtægter. 

EDer drøDelse af vedtægternes punkt 7. vedrørende 7dsfrist for ”Indkomne forslag” vedtog forsamlingen, at 

de&e punkt kan tages op ved næste revision af vedtægterne. Begrundelsen for at foreslå en ændring var, at 

medlemsforeningerne havde svært ved at nå at behandle evt. forslag inden 1. februar. Omvendt må 

7dsfristen ikke ligge senere end 7dspunkt for udsendelse af indkaldelse 7l generalforsamlingen. 

 

Bestyrelsen havde foreslået i §5 Dagsorden for generalforsamling et nyt punkt 6: Fremlæggelse af 

budge&er, således at generalforsamlingen skulle godkende både et revideret budget for indeværende år 

samt et budgeHorslag for det kommende år. 

Begrundelsen var, at kon7ngentet opkræves først på året, altså før generalforsamlingen har vedtaget 

kon7ngentstørrelsen. 

De&e er uhensigtsmæssigt, og da forslag 7l vedtægtsændringer skulle behandles før budgetbehandlingerne 

ønskede bestyrelsen de&e nye punkt indarbejdet i år. 

 

Bestyrelsens forslag 7l vedtægtsændringer vedtaget. 

De nye vedtægter lægges på hjemmesiden. 

 

Ad 3B Forelæggelse og godkendelse af budget for 2023 og forslag 7l budget for 2024: 

Inger-Lise gennemgik budgeHorslagene. Beskrivelse af tankerne bag budge&et samt budgetskema lægges 

på hjemmesiden. 

Budgetskemaet er inddelt i kolonner således:  

1. kolonne: Indtægter og udgiDer 

2. kolonne: antal 

3. kolonne: budget for indeværende års kon7ngentsatser 

4. kolonne: budget for kommende års kon7ngentsatser 

5. kolonne: budget for indeværende år 

6. kolonne: revideret budget for indeværende år  

7. kolonne: budget for kommende år 

8. kolonne: sidste års regnskab 

Bestyrelsen inds7llede budgeHorslagene 7l godkendelse. 

Da budgeHorslag for 2024 er aIængig af de inds7llede kon7ngentsatser foreslog dirigenten, at begge 

punkter (Punkt 3B og punkt 5) blev sat 7l afstemning samlet. 

 

Ad 5. Forelæggelse og godkendelse af forslag 7l kon7ngent for 2023 og 2024: 

Inger-Lise gennemgik udviklingen af kon7ngentsatser gennem årene. Beskrivelsen lægges på hjemmesiden. 
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Forslag 7l kon7ngentsatser for 2024: 

Da årskon7ngentet opkræves først i det nye år, inds7llede Bestyrelsen derfor 7l generalforsamlingen, at man 

på generalforsamlingen hvert år vedtager det nye års kon7ngent, så budge&erne fremover balancerer 

mellem udgiDer og indtægter.  

Som det fremgår af budgetskemaet, skal kon7ngentsatserne forhøjes for at skabe balance mellem indtægter 

og udgiDer. Kon7ngentsatserne for 2024 er i skemaet indarbejdet med en forhøjelse på 100%. 

Bestyrelsen inds7lledes derfor, at de nye kon7ngentsatser på hhv. 100 kr., 250 kr., 500 kr., og 900 kr. 

godkendtes. 

Generalforsamlingen godkendte begge punkter. 

Ad 6 Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter. På valg er: 

Jørgen Koch (Fårup Klitbakker), ønskede ikke genvalg. 

John takkede Jørgen for et utræ&eligt, engageret og posi7vt arbejde for og samarbejde i foreningen i over 

30 år. Først i Landliggerudvalget og siden 2006 i SSJK. De sidste 25 år som kasserer. 

Jørgen mente, at det nu var på 7de at trække sig, idet ”værnepligten” nu må&e være forbi. Jørgen takkede 

for samarbejdet gennem årene og for sin afskedsgave. 

 

Henrik Lindholm (Klitplantagen Blokhus), ønskede ikke genvalg. 

John Hunderup (Saltum Strand), ønskede genvalg. Blev genvalgt med akklama7on 

Suppleant Elisabeth Dahl (Sandkassen), ønskede genvalg. Blev valgt 7l bestyrelsesmedlem 

Jørn Andersen (Knorre Kræns Ejerlav), blev valgt 7l bestyrelsesmedlem 

Suppleant Henrik Fogh (Solmarken Grundejerforening) ønskede ikke genvalg. 

Henning Mathiesen (Solmarken Grundejerforening), blev valgt 7l suppleant 

2. suppleant var det ikke muligt at få valgt. 

 

Ad 7 Valg af revisor samt revisorsuppleant. På valg er: 

Erling Christensen og Søren Hald, ønskede ikke genvalg 

Jørgen takkede Erling for veludført revisionsarbejde gennem alle årene fra 2006-2022. Da Erling har solgt sit 

sommerhus, kunne han ikke længere påtage sig revisorrollen. 

Lisbeth Mikkelsen (Saltum Strand), blev valgt 7l revisor 

Knud Jørgensen (Saltum Strand), blev valgt 7l revisorsuppleant 

 

Ad 8 Eventuelt: 

Karin Nybo (Grundejerforeningen Under Lien) orienterede om en byggesag på nabogrunden. Karin havde 

klaget 7l Planklagenævnet men desværre tabt sin klagesag. 

Lisbeth Levin Bach (Grundejerforeningen Ankerhus) orienterede om en byggesag på nabogrunden. 
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Knud Jørgensen (Saltum Strand) foreslog, at han i stedet for at komme med et indlæg på 

generalforsamlingen (på grund af det fremskredne 7dspunkt), vil sende et dokument 7l SSJK’s hjemmeside, 

som vil beskrive hvad der skal 7l, for at få etableret en hjertestarter i foreningens område. 

 

John takkede dirigenten for at føre os godt gennem generalforsamlingen og takkede forsamlingen for sit 

engagement. 

John bød hereDer velkommen 7l  

Henrik Mysager Knudsen, bestyrelsesmedlem Danmark Naturfredningsforening Jammerbugt, 

som med sit indlæg gjorde os klogere på, hvordan vi kan kæmpe for natur og landskab. 

Henriks oplæg findes på SSJK’s hjemmeside under generalforsamlinge. 

 

John takkede for et spændende og interessant oplæg. 

 

 

 

 

Dirigent    Formand 


